

《单词百科:kaleidoscope是什么意思?kaleidoscope怎么发音?kaleidoscope的解释和用法》

英语单词kaleidoscope是什么意思?kaleidoscope怎么读?kaleidoscope怎么发音?简答网为您整理了kaleidoscope的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



kaleidoscope怎么读

kaleidoscope的读音:[k la d sk p]

kaleidoscope的意思

1、n.万花筒;千变万化，瞬息万变;

kaleidoscope的双语例句

1、At sunset the sky became a kaleidoscope of colors.

夕阳西下时,天空的颜色千变万化.

2、 The bazaar was a kaleidoscope of strange sights and impressions.

集市的景象光怪陆离,纷然杂陈.

3、 The food coloring is moved by this and so you can see a kaleidoscope effect.

食用色素就是因为这样移动的,所以你才可以看到万花筒的效果.

4、 The search lights and the fireworks made the sky a kaleidoscope of colour.

探照灯和焰火使得天空的颜色千变万化.

5、 But he swiftly dismissed the kaleidoscope of memory, oppressed by the urgent need of the present.

可他立即因目前的急需驱走了万花筒一样的回忆.

6、 This city is a kaleidoscope of colours, smells, and sounds.

这个城市是各种颜色、气味和声音的万花筒.

7、 He swiftly dismissed the kaleidoscope of memory, oppressed by the urgent need of the present.

眼前有急于要办的事逼迫着他,他一下子打消了记忆中的那些千变万化的情景.

8、 His paintings are a kaleidoscope of gorgeous colours.

他的油画色彩斑斓,变化万千.

9、 ...the vivid kaleidoscope of colours displayed in the plumage of the peacock.

孔雀羽毛的五彩缤纷

10、 ...a kaleidoscope of different alliances, groupings and interests.

结盟形式、党派分立及利益关系的瞬息万变

11、 That the twisting kaleidoscope, moves us all in turn.

生命万花筒, 带我们共轮回.

12、They responded with a kaleidoscope of emergency loan programs to a wide array of industries.

他们为广泛的行业制定了紧急贷款计划.

13、I loved kaleidoscope when I was a kid.

记得小时候,很喜欢万花筒.

14、Also I have found Oxford a kaleidoscope.

同样我发现牛津是一个万花筒.

15、The China Kaleidoscope Phantom Co. Ltd was established in 2002, The headquarters suppose in Shanghai.

中国万花筒影像有限公司成立于2002年, 总部设于上海.

16、Cultivating our individuality will transform our lives, making of them kaleidoscope of new colors and textures.

发挥我们自己的个性会改变我们的生活, 使它们成为美丽的万花筒.

17、Turning the page here is like twisting a kaleidoscope.

翻动此书的每一页就像转动万花筒.

18、A kaleidoscope is an optical toy.

万花筒是一种光学玩具.

以上是简答网为您整理的kaleidoscope怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于kaleidoscope的用法、kaleidoscope的释义、kaleidoscope的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/kaleidoscope>